
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 01 NOVEMBER 2016

Aanwezig:
Leden: 
CDA I.C. Vink-Albrecht, Th. van Heese, R.P. van Schie en H.J.M. Koelman
VVD H. Werner en H. Mikkers
D66 H. van Dijk en S.J. Bier
GroenLinks G.M.M. Wehkamp
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: B.A. Graal, R. van Haeften en O.R. Wagner
Voorzitter: F.J.M. Duits
Griffier: N.S. Voogd

1. Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering. Hij deelt mee dat hij een bericht van verhindering heeft 
ontvangen van de heren P.J. Heiliegers (burgemeester) en I. Volder (D66).

2. Vaststellen van de agenda
Gelet op de volle publieke tribune en de (zeven) insprekers, stelt de voorzitter de commissie 
voor, na het vaststellen van de agenda, de agendapunten 6 en 7 te bespreken. En daarna 
agendapunt 3 etc. De commissie stelt de agenda aldus gewijzigd vast.
Wegens het late tijdstip van de vergadering besluit de commissie omstreeks 22:30u op 
voorstel van de voorzitter, de agendapunten 9, 11, 12, 13, 14, 15 en 16 niet (verder) te 
bespreken (zie tekst bij de betreffende agendapunten).

3. Vaststellen van de conclusies van de vergadering van 04 oktober 2016
De commissie stelt de tekst gewijzigd vast. 

4. Lijst van moties en toezeggingen tot en met 06 september 2016
De leden Wehkamp (GroenLinks), Bier (D66) en Van Schie (CDA) hebben vragen / 
opmerkingen; wijzigingen worden (door de griffier) verwerkt in het overzicht. Ook de (te) laat 
aangeleverde schriftelijke mededelingen van de portefeuillehouders worden meegenomen: 
voor de volgende vergadering.

5. Rondvraag
De heer Wehkamp (GroenLinks) stelt een vraag, waarop wethouder Van Haeften antwoordt 
dat het college in het geregelde overleg met het college van Haarlemmermeer zal informeren 
naar de reikwijdte etc. van de via de pers tot ons gekomen aankondiging van de 
“kerntakendiscussie” c.a.. De voorzitter merkt op dat de vraag van de heer Wehkamp ook 
gesteld kan worden in het komende Klankbordoverleg raden en stuurgroep Herindeling.
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6. Spreekrecht
Er zijn insprekers voor het agendapunt 6 (krediet realisatie van het Integraal Kind Centrum 
Halfweg).
De heer Theo Janssen, wijst erop dat de bewoners geen antwoorden krijgen op bijv. de 
ingediende petitie en veel punten in de werkgroepen niet bespreekbaar waren. Hij deelt mee 
dat de bewonersgroep op 8-11 een alternatief plan zal presenteren. Hij nodigt de politiek uit 
te komen.
De heer John Bruintjes zegt als aanwonende te vrezen dat het dorpse karakter van de 
woonomgeving ter plaatse zal verdwijnen. (Verkeers)vooronderzoeken acht hij niet 
representatief.
De heer Martin ten Hagen wijst op hiaten in de communicatie, in het (misleidende) karakter 
van “informerende” bijeenkomsten en het z.i. ontbreken van juiste autotellingen. Hij zegt zich 
respectloos behandeld te vinden door ambtenaren; het draagvlak voor realisering ter plaatse 
van het Margrietplantsoen ontbreekt.
De heer Jos Westerbeek zegt bij het verhuizen (zo’n 2 jaar geleden) naar Halfweg, hem 
geen informatie bekend was van verplaatsing van de school. Het schort aan openbare (voor 
ieder kenbare) communicatie!
Mevrouw Laura Janssen vat de insprekers samen in de uitnodiging om samen om tafel te 
gaan, te luisteren (naar o.a. het alternatief 8-11) en daarvoor een pauze in het proces in te 
lassen. Namens de 200 inwoners /ondertekenaars petitie vraagt zij om een andere koers en 
behoud van het Margrietplantsoen.

Mevrouw Irene Jansen (namens schoolbestuur STOPOZ) en de heer Paul Bronstring 
(namens schoolbestuur St. JongLeren) spreken in. De heer Bronstring overhandigt zijn tekst. 
Deze is als bijlage toegevoegd aan dit verslag en de stukken en wordt opgenomen voor wat 
betreft de commissie/raad in het Raadsinformatiesysteem (RIS; vergaderwebsite).

Alle insprekers beantwoorden vragen vanuit de commissie.
De voorzitter dankt de insprekers en verzoekt de commissie het ingesprokene te betrekken 
bij de bespreking het onderwerp.

A-stukken

7. Voorstel in te stemmen met het gemeentelijk Programma van Eisen en het 
beschikbaar stellen van investeringskrediet voor de realisatie van het Integraal 
Kind Centrum Halfweg

De leden Mikkers (VVD), Kerkhoff (PvdA), Van Schie (CDA), Bier (D66), Wehkamp 
(GroenLinks), Werner (VVD), Vink (CDA) hebben vragen / opmerkingen.
De commissie geeft aan zeker in te willen gaan op de uitnodiging van de bewoners voor de 
bijeenkomst van 08-11. Indien nodig kunnen zaken worden meegenomen naar/met de 
beraadslaging in de raadsvergadering van 22 november 2016.

Na bespreking in tweede termijn concludeert de voorzitter dat de commissie van oordeel is 
dat het voorstel door kan naar de raadsvergadering van 22 november 2016, als 
bespreekstuk.
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8. Voorstel tot beschikbaar stellen van een krediet voor de herinrichting Oranje 
Nassaustraat Halfweg

De leden Bier (D66), Van Heese (CDA), Wehkamp (GroenLinks), Kerkhoff (PvdA) en Van 
Schie (CDA) hebben vragen / opmerkingen.

Wat betreft de (eigen) inritten in relatie tot aanleg parkeerplekken en (te planten) bomen / 
groen en veiligheid fietsers zegt wethouder Graal attent te zijn en evt. het plan te laten 
onderzoeken op een goede feitelijke en veilige situatie (positie fietser, bomen voldoende 
ruimte en toegankelijke inritten).
Na bespreking concludeert de voorzitter dat de commissie het voorstel rijp acht voor de 
raadsvergadering van 22 november 2016. Als bespreekstuk.

9. Voorstel tot vaststellen Nota waardering en afschrijving vaste activa 2017-2020
Dit agendapunt is niet besproken vanwege het late tijdstip. De commissie besluit tot 
agendering voor de volgende commissievergadering.

10. Voorstel keuze accountant controle Jaarrekening 2016 t/m 2018
Namens de selectiecommissie licht de heer Koelman het voorstel kort toe.
De leden Mikkers (VVD), Kerkhoff (PvdA) en Van Dijk hebben vragen / opmerkingen.

Na bespreking concludeert de voorzitter dat de commissie het voorstel rijp acht voor de 
raadsvergadering van 03 november 2016 en de raad adviseert conform het voorstel te 
beslissen. (Als hamerstuk.)

11. Voorstel tot vaststellen van de Programmabegroting 2017
Dit agendapunt is niet besproken vanwege het late tijdstip. De commissie had geen bezwaar 
dit voorstel aan de raad (begrotingsvergadering a.s. 3 november 2016) door te zenden.

12. Voorstel tot vaststellen Beleidsplan Schuldhulpverlening 2017-2019
Dit agendapunt is niet besproken vanwege het late tijdstip. De commissie had geen bezwaar 
dit voorstel aan de raad (22 november 2016) door te zenden.

13. Voorstel in te stemmen met het voorstel Vangnetuitkering Participatiewet 2016
Dit agendapunt is niet besproken vanwege het late tijdstip. De commissie had geen bezwaar 
dit voorstel aan de raad (22 november 2016) door te zenden.

B-stukken

14. Overleg over (al dan niet) initiatief nemen tot het plaatsen van een 
fijnstofmeetpunt?

Dit agendapunt is niet besproken vanwege het late tijdstip. De commissie besluit tot 
agendering voor de volgende commissievergadering.

15. Samenwerkingsverbanden (vast agendapunt; zie overzicht mededelingen van 
collegeleden)

Dit agendapunt is niet besproken vanwege het late tijdstip.
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De commissie komt er desgewenst op terug in de volgende vergadering.

C-stukken

16. Stukken ter kennisneming: gelegenheid voor politieke vragen over toegezonden C-
stukken.

Dit agendapunt is niet besproken vanwege het late tijdstip. Er zijn geen vragen op voorhand 
ontvangen, aldus de voorzitter.
De commissie komt er desgewenst op terug in de volgende vergadering.

17. Sluiting
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 06 december 2016,

De griffier, de voorzitter, 

N.S. Voogd F.J.M. Duits
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